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Blagojev hobi prerastao
u Muzej sporta 

Na Fakultetu za sport u Nikšiću izloženo hiljade 
sportskih suvenira, a kolekciju su upotpunili i vrhunski 

sportisti i sportski radnici...

Blagoje Đukano-
vić je metalurški 
inženjer, u duši 
sportski djelatnik, 

a njegov hobi - sakupljanje 
sportskih suvenira, prera-
stao je u Muzej sporta na 
Fakultetu za sport u Nikšiću.

Đukanović je bio delegat 
Fudbalskog saveza Crne 
Gore, kao sportski novinar 
radio je 35 godina, a za Muzej 
je zaslužna vizija tadašnjeg 
dekana Fakulteta Duška 
Bjelice.

Sa Fakulteta za sport 
pozivaju sve sportske ko-
lekcionare da rekvizitima 
prošire kolekciju i budu dio 
zajedničke sportske istorije, 
a sa Univerziteta Crne Gore 
je saopšteno da su to već 
učinili profesor Fakulteta 
za sport i kondicioni trener 
košarkaške reprezentacije 
Crne Gore Milovan Ljubo-
jević, Milovan Đukanović 
iz Fudbalskog saveza, odboj-
kaš Milan Džaković i bokser 
Veselin Žižić.

Većina postavke je poklon 
kolecionara Đukanovića, 
koji je sakupljao suvenire 
još od studentskih dana, a 
potom tokom putovanja na 
utakmice širom Evrope.

“Tačan broj izloženih 
sportskih predmeta ne 
mogu precizirati, ali znam 
da je na Fakultetu sigurno 
više od 7.000 sportskih zna-
čaka, preko 600 zastavica, 
oko 120 šalova, isto toliko 
privjesaka, dvadesetak me-
dalja, dva stalka sa oznaka-
ma učesnika završnih borbi 
Lige fudbalskih šampiona 
Evrope (po 32 ekipe) u dvije 
sezone, pa dva stalka uče-
snika završnih borbi u Liga 
kupu (po 55 ekipa) i jedan 
stalak završnice ženske fud-
balske Lige šampiona, kao i 
drugih sportskih obilježaja”, 
nabraja Đukanović.

Tu je, navodi, pehar osvo-
jen na fudbalskom turniru 
u Italiji, rukometna lopta sa 
posljednjeg prvensta Evro-
pe za žene, loptica sa Vim-
blodona.., ali i filatelistička 
postavka.

“Sadrži oko 50 eksponata 
koverti prvog dana i marki 
sportskog sadržaja, ali na-
dam se da će uz pomoć Po-
šte Crne Gore uskoro doći na 
Fakultet namjenska filate-
listička tabla koju bih obo-
gatio vrijednom postavkom, 

koja bi bila srce budućeg 
muzeja”, kazao je Đukanović.

Muzej je otvoren 2012. 
godine, a kolekciji su do-
prinijeli i sportisti koji su 
Đukanoviću slali predmete 
iz zemalja u kojima igraju. 
Među njima su i fudbaler 
Andrija Delibašić, ruko-
metaš Alen Muratović, ko-
šarkašice Jelena Dubljević i 
Milica Jovanović, košarkaš 
Bojan Dubljević, nekadašnji 
fudbaler i trener Miodrag 
Krivokapić, generalni se-

kretar FSCG Momir Đurđe-
vac, predstavnici sportskih 
saveza...

Dekan Fakulteta za sport 
Stevo Popović kazao je da 
je posjetio nekoliko muzeja 
sporta širom Evrope, a da su 
najveći utisak na njega osta-
vili muzeji u Mančesteru i 
Nici.

“Apelujem na sve sport-
ske kolekcionare da se pri-
ključe našoj akciji i udruže 
svoje eksponate sa našima i 
time obezbijede da njihovo 

ime bude ucrtano na kame-
nu-temeljcu prvog Muzeja 
sporta u Crnoj Gori“.

Prema riječima profesora 
nikšićkog fakulteta Draga-
na Krivokapića, Đukano-
vićeva kolekcija je pravo 
bogatstvo za studente, jer 
osim atraktivnosti pred-
stavlja i nastavno sredstvo 
iz predmeta Istorija sporta 
i olimpizma.

Đukanović je često “doma-
ćin“ studentima sportskog 
novinarstva i gostima Fa-
kulteta kojima kroz priču o 
suvenirima priča i o istoriji 
sporta...

Bjelica je zahvalio Đuka-
noviću što je višedecenijsku 
ljubav, koja ga je dosta i fi-
nansijski koštala, poklonio 
Fakultetu.

“To može samo čovjek ko-
jem je duhovno važnije od 
materijalnog i koji zna da 
će njegova vrijedna kolek-
cija tako živjeti i poslije nas“. 

 Sv. M.
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Blokada prekinuta, 
obećana popravka 

puteva

Mještani MZ 
Galica se 

povukli nakon 
dvodnevne 

blokade 
koncesionara koji 
eksploatiše šume

 ” Ono na šta nam u posljednje vrijeme 
građani ukazuju je da neodgovorni 
pojedinci vođeni ličnim interesima 
uništavaju putnu infrastrukturu, a 
samim tim otežavaju život ljudi na 
selima“, kazao predsjednik Opštine 
Bijelo Polje Petar Smolović.

nosimo odgovorno.
“Zato posljednjih godi-

na ulažemo velike napore 
da unaprijedimo putnu 
infrastrukturu, kako kroz 
popravku postojećih tako i 
izgradnjom novih puteva. 
Međutim, ono na šta nam 
u posljednje vrijeme gra-
đani ukazuju je da neod-
govorni pojedinci vođeni 
ličnim interesima uništa-
vaju putnu infrastrukturu, 
a samim tim otežavaju ži-
vot ljudi na selima“, kazao 
je Smolović i istakao da je 
sa ovim problemom upo-
znao Simovića, sa kojim 
je ranije dogovoreno da 
se sa Upravom za šume i 
Upravom policije formira 
petočlana komisija koja 
će se baviti utvrđivanjem 
stanja puteva.

Predviđeno je da ta ko-
misija hitno obiđe teren i 
utvrdi činjenično stanje.

“Zato koncesionarima 
šaljemo jasnu poruku - ili 
ćete sanirati puteve što je 
vaša obaveza koju ste pre-
uzeli prilikom zaključiva-
nja ugovora o koncesiji, ili 
ćemo tražiti raskid konce-
sije sa onima koji ne poštu-
ju svoje obaveze“, rekao je 
Smolović i poručio da isto 
tako i građani moraju po-
štovati zakone i prepustiti 
nadležnim državnim orga-
nima da djeluju.


